
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد 
کیش در این مراســم با اشــاره به ثبات 
وضعیــت جزیره کیــش از لحاظ آمار 
مبتلایان به ویروس کرونا نسبت به سایر 
مناطق کشــور گفت: این وضعیت در 
سایه زحمات پرستاران و کادر درمانی 

جزیره کیش به وجود آمده است.
مظفری با اشاره به هزینه های بالای 
زندگی در کیش، داشتن مسکن مناسب 
و ارزان قیمــت را حق همه کارکنان و 
ساکنان کیش دانست وگفت: با وزارت 
راه مســکن و شهرسازی تفاهم نامه ای 
امضا شده است و نمایندگان این وزارت 
خانه به جزیره کیش ســفر می کنند تا با 
اولویت بندی تحویل زمین و شــروع 
عملیات اجرایی ســاخت مسکن را در 

جزیره کیش آغاز کنند.
وی با بیان اینکه در گذشته کسانی 
در جزیــره با موضوع انبوه ســازی در 
کیــش مخالف بودند، گفــت: از انبوه 
سازی مسکن در کیش استقبال می کنیم.

مدیرعامل سازمان منطقه آزادکیش 
از ساخت مســکن ارزان قیمت برای 
کارگران و کارکنــان کم درآمد خبرداد 
و گفــت: در مرحلــه اول این طرح نیز 

ساخت مســکن در بندر آفتاب برای 
شاغلان جزیره کیش انجام خواهد شد.
مظفــری دربــاره معافیت های 
مالیاتی جزیره کیش گفت: این موضوع 
را به خاطر هزینه بالای زندگی درکیش 
برطرف کنیم و در این زمینه با معاونت 
حقوقی رئیس جمهور و دیوان عدالت 
اداری مذاکراتی داشــتیم تا کارمندان 
منطقه آزاد کیــش از پرداخت مالیات 

معاف شوند.
رئیس بیمارســتان کیــش نیز در 
این مراســم  با بیان اینکه ۸۹ پرســتار 
در بیمارســتان کیش مشغول خدمت 

هستند، گفت: بر اساس قانون وزارت 
بهداشت افزایش دو برابری حقوق در 
داخل کشــور محقق شده و در جزیره 
کیش نتوانســتیم به خاطر شرایط ویژه 
منطقه آزاد و مقاومت برخی مسئولان 
ایــن افزایش را در جزیره کیش محقق 

کنیم.
حجت الاسلام حســن زاده امام 
جمعــه کیش نیز با تقدیــر از زحمات 

پرستاران در شــرایط سخت کرونایی 
و با اشــاره به آموزه های دینی پرستاری 
را با اهمیت و دارای حســنه فراوان ذکر 
کرد و گفت: همه افراد در قبال مطالبات 
پرستاران وظیفه دارند؛ و ی از مسئولان 
منطقه آزاد خواست برای رفع مشکلات 
پرستاران به ویژه تامین مسکن برای آن ها 

قدم بردارند.
شیخ یعقوب شمس امام جمعه اهل 
سنت کیش نیز پرستاری را ارزشمند ترین 
مشاغل در جامعه کنونی دانست و افزود: 
بار ها و بار ها شــاهد فداکاری و ایثار و از 
دســت دادن جان پرستاران برای نجات 
بیماران بودیم، بنابراین باید برای حفظ 

آن ها هرچه در توان داریم به کار ببندیم.
دکتر رضانیا ســخنگوی شورای 
سلامت کیش گفت: به اذعان و اعتراف 
کارشناسان و متولیان وزارت بهداشت و 

درمان کشور جزیره کیش از موفق ترین 
نمونه های کنترل ویــروس کرونا بوده 

است.
وی افزود: این موفقیت درســایه 
تلاش های شــبانه روزی کادر درمان 
بیمارســتان و مدافعان سلامت مرکز 
توســعه ســلامت کیش و همکاری 

ساکنان جزیره کیش بوده است.

جهت دریافت آخرین 
اخبار و رویدادهای 
کیش و منطقه به 

پایگاه خبری، تحلیلی
 اقتصاد کیش 
به نشانی زیر 
مراجعه نمایید

EGHTESAD-KISH.IR

چهار شنبه 3 دی 1399، 8 جمادی الاول 1442 ،23 دسامبر 2020، شماره 23641

  اقتصاد کیش -  مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش در مراسم تجلیل 
از ۱۰۰ پرستار بیمارستان و مرکز توسعه سلامت کیش از آغاز تحویل زمین و 

شروع مسکن برای کارکنان و ساکنان جزیره خبر داد.

عملیات اجرایی ساخت مسکن ملی در کیش
 بزودی آغاز می شود 

نادری مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش :

اقتصاد کیش -  مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش از واگذاری یک هزار و 
300 میلیارد تومان زمین به سرمایه گذاران در سال گذشته خبر داد. 

بــه گزارش اقتصاد کیش معراج نادری فصیح در گفتگو با ایلنا از واگذاری یک هزار 
300 میلیارد تومان زمین به سرمایه گذاران در سال گذشته خبر داد و گفت: این میزان 
سرمایه گذاری برای کاربری های مختلف انجام شده که نشان از رشد چشمگیر نسبت 

به سال گذشته دارد.
وی با بیان اینکه بخش مدیریت ســرمایه گذاری ســازمان منطقه آزاد کیش در دو 
بخش صنعتی و غیر صنعتی فعالیت می کند، گفت: این سازمان با ارائه فرصت های 
سرمایه گذاری، سرمایه گذاران را در دو بخش صنعتی و غیر صنعتی جذب و اهلیت 

مالی و اجرایی آنها بر اساس استانداردها جهانی مورد بررسی قرار می دهد. 
وی ادامه داد:پس از تایید با همکاری مدیریت مختلف سازمان )صنایع، گردشگری 
و...( طرح بررســی و در نهایت با کمســیون اقتصادی ارجاع و تصمیم گیری نهایی 

صورت می گیرد.
وی از حضور متقاضیان سرمایه گذاری در کیش ابراز امیدواری کرد و گفت: علیرغم  
شیوع بیماری کرونا در 6 ماهه نخست امسال نیز همانند سال گذشته متقاضیان سرمایه 

گذاری حضور داشته و درخواست سرمایه گذاری کردند.
مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش از تکمیل پروژه های نیمه تمام در سال 
جاری خبر داد و گفت: بخش عمده آن در ســال ۹۸ آغاز شــده و عملیات اجرایی آن 

شروع شده است.
وی پروژه شهر آفتاب را از پروژه های مهم جزیره کیش دانست و گفت: این پروژه در 
مرحله کارشناسی قرار دارد که با تغییر شرکت سرمایه گذار به زودی شاهد راه اندازی 

آن خواهیم بود.
وی سرمایه گذاری در بخش مسکن را جزو پروژه های جذاب برای سرمایه گذاران 
دانســت و گفت: بخش مســکن زود بازده بوده و قیمت آن با سرزمین اصلی برابری 

می کند، این امر باعث شده تا این بخش جذابیت داشته باشد. 
مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش میزان احداث پروژه مسکن در جزیره 
کیش را بر اساس نیازسنجی این منطقه دانست و گفت: سازمان منطقه آزاد کیش تلاش 
دارد تا از خام فروشی زمین ها جلوگیری کند؛ در این راستا زمین ها در قالب مشارکت 

و یا مزایده بر اساس قیمت منطقی و کارشناسی  واگذار می شود.
وی عنوان کرد: مقرر شــده ســرمایه گذاری در بخش مسکن از خانه اولی ها انتخاب 
شود، یعنی افرادی که قصد سکونت در این منطقه را دارند. در این راستا هتل رزیدنت 

پاسخگوی خوبی بوده است.
مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش افزود: سعی شده تمام زمین ها به دست 
اســتفاده کنندگان واقعی برسد در این راستا قرار شده با همکاری قوه قضایه وکالت 

بلاعزل از بخش معاملات حذف تا دست دلالان کوتاه شود.
مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش از واگذاری یک هزار  و 300 میلیارد تومان 
زمین به سرمایه گذاران در سال گذشته خبر داد و گفت: این میزان سرمایه گذاری برای 
کاربری های مختلف انجام شده که نشان از رشد چشمگیر نسبت به سال گذشته دارد.

وی تصریح کرد: زمین در جزیره کیش ثابت بوده، این افزایش قیمت مسکن در جزیره 
کیش متاثر از افزایش قیمت مصالح  و ... اســت. در حال حاضر  رکود حاکم بر بازار 

مسکن باعث کاهش نسبی قیمت ها شده است.سایر هزینه ها 
وی در خصوص پرژه مســکن ملی گفت: در حال حاضر ثبت نام و بررسی اولیه آن 
تقریبا آغاز شده است. در گام نخست یک زمین 5 هزار متری در نظر گرفته شده که این 
میزان قابل افزایش است. پرژه مسکن ملی، ارزان قیمت و با کیفیت بوده و برای افراد 

واجد شرایط در نظر گرفته شده است. 
مدیر سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش از ارائه مجوز به پروژه های خاص خبر 
داد و گفت: به میزان لازم به پروژه های مختلف مجوز ارائه و ســرانه آن در کیش در 
نظر گرفته شــده است. پروژه ها از لحاظ تکراری نبودن بررسی می شود تا جذابیت 

توریستی  داشته باشد

پروژه شهر آفتاب کیش  بزودی
 فعال می شود  

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش  در مراسم روز پرستار عنوان کرد: 

اقتصاد کیش -  سارقی که به عنوان نظافتچی در خانه سه نفر از ساکنان کیش 
مشغول کار بود به جرم سرقت طلا بازداشت شد.

سرگرد داوود سعدی گفت: با وقوع چند فقره سرقت منزل و اطلاع به پلیس از 
طریق مرکز فوریت های پلیسی ۱۱0 کارآگاهان پلیس آگاهی کیش بررسی های خود 

را آغاز کردند.
وی افزود: با اعلام این شکایت، مأموران مبارزه با سرقت پلیس آگاهی کیش به 
منزل افراد شــاکی اعزام و با بررسی سرنخ های موجود از کارگر نظافتچی تحقیقات 

انجام شد.
این کارگر خدماتی در ابتدا منکر سرقت شد، ولی با شواهد کافی از سوی پلیس 
لب به اعتراف گشود و به جرم خود مبنی بر سرقت طلا به ارزش ۱00 میلیون تومان 

اقرار کرد.
سرگرد سعدی، تصریح کرد: با اعتراف متهم و شکایت مال باخته ها پرونده به 

دادسرا ارجاع تا در این خصوص تصمیمات قضائی اتخاذ شود.
رئیس پلیس آگاهی کیش در توصیه به شهروندان با بیان اینکه هنگام به کارگیری 
افراد تحت عنوان نظافتچی منزل را تحت هیچ شــرایطی ترک نکنید، گفت: در این 
شرایط مراقب اشیاء و اموال قیمتی خود باشید، چرا که احتمال سرقت، کلاهبرداری 

وجود دارد.

بازداشت سارق یک میلیاردی
  در جزیره کیش

اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: دولت درحوزه آب و برق هرمزگان 
موفق عمل کرده و این استان در این بخش جزو سه استان برتر کشور شناخته شده است. 
فریدون همتی روز گذشته  در آیین قدردانی از دست اندرکاران پویش الف ب 
ایران هرمزگان که با حضور ویدیو کنفرانسی وزیر نیرو برگزارشد، افزود: پویش الف 
ب ایران ابتکار خوبی بود که توسط وزارت نیرو در تمام کشور به اجرا درآمده و دولت 

در شرایط تحریم و کرونا توانسته موفقیت خوبی به دست آورد.
وی بیان داشت: بخش آب وبرق پراهمیت ترین زیرساخت تمام کشور است و 

تا این صنعت پیشرفت نکند هیچ صنعتی شکل نخواهدگرفت.
استاندار هرمزگان اظهارداشت: امروز در جنگ اقتصادی تمام آحاد ملت و نقاط 
ایران در جنگ اقتصادی هستند و ملت ایران در این شرایط جنگ و تحریم گام های 
بزرگی برداشته که نمونه آن صنعت آب و برق است که اتفاقات مثبتی رقم زده است.

اســتاندار هرمزگان با اشاره به اهمیت تولید برق در استان، عنوان کرد: درچهار 
سال گذشته میزان تولید برق در هرمزگان از ۲ برابر عبور کرده که قابل قدردانی است 

و توانستیم تابستان امسال را بدون تنش پشت سربگذاریم.
اســتاندار هرمزگان ابرازداشــت: به ازای آبی که از محل آبشیرین کن ها برای 
بندرعباس تامین شــده، آب سدهای شمیل و نیان و استقلال را برای کشاورزی آزاد 

می کنیم.
همتی ابرازداشت: تلاش ما این است که تمام نقاط ساحلی هرمزگان به عمق ۱00 
کیلومتر از طریق آب شیرین کن تامین شود و آب سفره های زیرزمینی برای توسعه 

کشاورزی استفاده شود.
وی بیان داشت: بازسازی مخزن های شهر بندرعباس باعث انقلابی درحوزه آب 
این شهر شد که باید آن را به مردم و رسانه ها بیان کرد چرا که از اقدام های نظام جمهوری 

اسلامی محسوب می شود.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان اذعان کرد: به دنبال این هستیم که مطالعه 
سدســدیج و احداث سد گابریک سرعت بخشــیده شود و منابع مالی مورد نیاز در 

بودجه تامین شود.
همتی ادامه داد: در منطقه حاجی آباد درتلاش هستیم که سه هزارهکتار زمین بایر 
را از طریق آب شیرین کن آباد کنیم که می توان گفت گام بزرگی در راستای جهش 

تولید و اقتصاد مقاومتی محسوب می شود.
وی با اشاره به ابتکار مدیرعامل شرکت آب منطقه ای هرمزگان، ابرازداشت: هشت 
هزار چاه دایمی در باغات استان وجود دارد که می توان با احداث استخر باعث توسعه 

پرورش آبزی پروری شد و بهره وری آب را ارتقاء داد.
استاندارهرمزگان گفت: این امر نیازمند آموزش صحیح و فرهنگ سازی مناسب 

است.

دولت در حوزه آب وبرق هرمزگان 
موفق عمل کرده است

استاندارهرمزگان : 

اقتصاد کیش - معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت کشــور از ارتقای ۱۲ 
فرمانداری شهرستان های استان هرمزگان در دولت تدبیر و امید خبر داد. 

جواد ناصریان در نشســت ویدیوکنفرانس وزیر کشــور با استاندار، معاونان و 
فرمانداران استان هرمزگان عنوان کرد: یکی از مشکلات فرمانداری ها ترمیم ساختار 
آن ها بود که در دولت تدبیر و امید طبق دستور وزیر کشور، ۱۲ فرمانداری هرمزگان در 

این راستا از درجه ۲به ۱،3به ۲ و ۴به 3و۲ ارتقا یافت.
وی بیان داشــت: همچنین ۱۲ پست معاون فرماندار و ۱0 پست رییس اداره در 
مجموعه فرمانداری های استان هرمزگان نیز در دولت تدبیر و امید افزایش پیدا کرده 

است.
ناصریان با بیان این که وزیر کشور فعلی ۴۴درصد پست های وزارت کشور در 
اختیار نیروهای برون سازمانی بود، اظهارکرد: با پیگیری و دستور وزیر کشور این میزان 

از ۴۴ به ۹ درصد رسیده که این میزان تا پایان دولت به حداقل برسانیم.
معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت کشور، درهمین راستا بر لزوم توجه به 

نیروهای جوان و توانمند درون سازمانی تاکیدکرد.
 وی در ادامه درخصوص پیگیری تخصیص اعتبارات اســتانداری ها گفت: با 
پیگیری های وزیر کشور از شخص رییس جمهوری، اعتبارات استانداری ها نسبت به 
سال ۹۹ افزایش مناسبی داشته برای مثال این افزایش در استانداری هرمزگان 6۸ درصد 

در لایحه بودجه سال ۱۴00 پیش بینی شده است.
این مقام مسوول ادامه داد: باتوجه به ضعف های اعتباری مجموعه فرمانداری ها و 
بخشداری ها، انتظار می رود که استانداران به نحو مطلوب و متناسب با شرایط شهرها و 

بخش ها این اعتبارات را توزیع کند.
ناصریان درخصوص سازماندهی نیروی انسانی استان هرمزگان گفت: نسبت 
شاغلان بخشداری ها  به پست های سازمانی آن ها  ۷۱ درصد است که انتظار می رود 

استاندار و معاونان ایشان در ترمیم نیروی مورد نیاز اهتمام بیشتری داشته باشند.
وی در خصوص سهمیه استخدامی وزارت کشور گفت: براساس دستور وزیر 
کشور هزار و 500 سهمیه استخدامی وزارت کشور، برای تامین نیروهای بخشداری ها 
و فرمانداری ها اختصاص یافته که 5۲ سهمیه برای استان هرمزگان است و پیش بینی 

شده این نیروها در فرمانداری ها و بخشداری ها مشغول بکار شوند.
ناصریــان تاکیدکرد: به طور حتم باید به نیروهای اســتخدامی جدید در قالب 
آموزش های دوره ای در بخشداری ها و فرمانداری ها آموزش های لازم را داده و سپس 

بکار گرفته شوند.

12 فرمانداری هرمزگان
 در دولت تدبیر و امید ارتقا یافت

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت کشور:

اقتصاد کیش -  سرپرست اداره آموزش و پرورش کیش از توزیع تبلت بین دانش 
آموزان نیازمند تا پایان هفته خبر داد.

پرویز حیدری راد گفت: تبلت های خریداری شــده بین دانش آموزان نیازمند 
توزیع می شــود . این دانش آموزان از آغاز مهر تاکنون با بسته های آموزشی، مطالب 

درسی را فراگرفته اند.
وی افزود: دانش آموزانی که از نرم افزار شاد استفاده می کنند ممکن است با قطعی 
رو برو شــوند که با استفاده از پیام رسان ها و نرم افزار های دیگر می توانند از آموزش 

مدارس بهره ببرند.
سرپرست اداره آموزش و پرورش کیش گفت: بیش از ۲30 تبلت برای آموزش 

دانش آموزان نیازمند و واجد شرایط آماده شده است.

توزیع تبلت بین دانش آموزان 
نیازمند کیش

سرپرست اداره آموزش و پرورش کیش  اعلام کرد:


